
                                                                                                                        14. sept. 2023 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i Æ´Redningshus onsdag d. 13. september kl. 15 

 

Til stede: Birthe Eisum, Niels Jørgensen, Ole Lerche, Kristine Qvistgaard, Edel 

Krogsgaard, Jens Søndergaard, Lars Christiansen, Karin Lynggaard 

Afbud:  Tine                      

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
 

 

Referatr fra bestyrelsesmøder i juni og 
august måneder blev godkendt uden 
kommentarer.  

2. Siden sidst 
 
 

Jens og Karin kunne berette om 
mangelfuld tømning af affaldscontainere – 
på trods af utallige henvendelser til 
affaldssektionen. Der blev truffet beslutning 
om, at Karin retter henvendelse med 
henblik på at ændre Redningshusets 
status så vi kan entrere med en privat 
virksomhed om tømning. 
Vi har fået henvendelse fra Thy 
Detailforum om deltagelse. Jens 
Søndergaard indstilles som vores 
repræsentant. 
KLF har rettet henvendelse om vi er 
interesserede i, at overtage et andet rum 
som erstatning for Perron, efter en samlet 
besigtigelse af rummet blev vi enige om, at 
takke ja til tilbuddet og, at vi kan bidrage 
med halvdelen af omkostningerne ved 
etablering af dør, der må også påregnes 
udgift til flisearbejde og rampe. 
   

3. Økonomi, orientering fra kassereren 
 
 

Kassereren gennemgik økonomien der 
stadig ser fornuftig og solid ud. 
Vi fik vist hvordan der kan trækkes 
elektroniske rapporter og elektroniske 
bilag. 
Kassereren minder om, at det vigtigt at han 
får kopi af alle boner med underskrift og 
angivelse af hvilke arrangementer der er 
købt til. Alle indkøb og boner skal 
attesteres af et bestyrelsesmedlem. 



Lars forsøger at arrangere et møde med 
Thisted forsikring med henblik på 
gennemgang af vores forsikringer. 
 
Birthe gennemgik de nye satser for 
benyttelse af Mobilepay. Vi besluttede at vi 
fortsat anvender mobilepay til mindre 
betalinger, herunder kontingent, men 
betalinger for leje af huset vil blive 
opkrævet via bankoverførsel. 

4. Aktivitetsudvalget 
- evt. sommerjazz i 2024 
 
 

Kristine gennemgik diverse arrangementer. 
September måneds barnemad blev aflyst 
på grund af for få tilmeldte. 
September måneds suppeklub blev aflyst 
da der manglede kokke. 
Sommerjazz 2024 afvikles som aftalt. 
Der forsøges arrangeret forårskoncert med 
en ”kendis”. 
Der arrangeres eftermiddag med kaffe 
m.m. for Klitrosens beboere, Jens er 
kontaktperson. 
Næste møde i aktivitetsudvalget er onsdag 
den 20. sept. Kl. 19.00  

5. Ombygning af indgangspartiet  
- møde med arkitekten 
 
 

Der afholdes møde med arkitekten 26. 
september kl. 14.00 – alle der har 
mulighed for at komme melder ind. 

6. Orientering fra de forskellige teams 
 
 

Turnusteam  kører der har meldt sig et nyt 
hold 
Pedelteam: Kører Jens laver snarest ny 
vagtplan – indtil da hænger han selv på 
tjansen.. 
Køkkenteam: der er talt op 1. juli -Tine 
foretager nødvendige indkøb når hun er 
tilbage fra ferie 
Teknikteam: Nyt medlem er Niels der kan 
bistå med instruktion af projektor og lærred 

7. Eventuelt 
 
 

Niels har bestilt nyt vindue til 
indgangspartiet, regningen videresendes til 
Thisted Kommune, Birgitte Ejsing. 
Birthe indkøber et par nye nøgler så vi har 
reserver. 

8. Næste møde 
 
 

11. oktober kl. 15.00 
22. november  kl. 16.00– årets sidste med 
lidt hygge efterfølgende 

Således opfattet 

Ref. Karin Lynggaard 


